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Írásbeli választ ieénvlő kérdés

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„A közvélemény-kutatásokról 4 . . . .”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Németh Lászlóné, nemzeti fejlesztési miniszter asszonytól megkaptam az Önnek címzett „A közvélemény -

kutatásokról 3 .” című írásbeli kérdésemre adott válaszát, mely előtt azonban értetlenül állok. Az említett
miniszter válaszában arról tájékoztatott — mely korábbi reakciójával köszön ő viszonyban sincsen -, hogy a
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium a közvélemény kutatási feladatok tárgyában megkötött szerződések
vonatkozásában kizárólag a közbeszerzési eljárás technikai lebonyolítója, ezért a szerződés
eredményeképpen keletkezett produktumok nincsenek a tárca birtokában, azok nem tartoznak az NF M

adatkezelésébe.
Emlékeztetném, hogy az említett tárca vezetője korábban azt nyilatkozta, hogy azért nem adja ki a kér t
dokumentumokat, mert azok nem nyilvánosak .
Időközben a zuglói képviselőtestület egyik LMP-s tagja, Várnai László hasonló ügyben bejelentést tett ,

közérdekű adatok visszatartása miatt egy a XIV . kerületi önkormányzat által megrendelt kutatás kapcsán . A
zuglói vezetést a Fővárosi Kormányhivatal a szóban forgó anyag - nyolc napon belüli - kiadására kötelezte .

Kérdezem Miniszterelnök Urat :

Hogyan lehetséges az, hogy ami kötelező az önkormányzatok esetében, az a Kormánynak nem
az? Mivel tudja korábbi álláspontjukat megindokolni?

Továbbá Miután illetékességbő l Ön eddig minden esetben az említett miniszternek továbbította a
kérdéseimet, végül pedig kiderül, hogy a keletkezett produktumok nincsenek az ő birtokában, arra kérem
Miniszterelnök Urat, hogy küldje meg kérdéseimet-kéréseimet a megfelelő helyre vagy közvetlenül Ön
válaszolja meg azokat !

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

- Milyen témákban készült közvélemény-kutatás a Kormány részére, az elmúlt három évben?

Végül a fent leírtak ismeretében ismételten kérem, hogy bocsássa rendelkezésemre a Kormánya által - az
elmúlt három évben - megrendelt közvélemény-kutatásokat, azok összes részletével együtt .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . március 8 .
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